
Zápis z veřejného zasedání obecního zastupitelstva 

Újezd u Plánice konané dne 30. 09. 2011 v KD od 19.30 hodin 

 

Účast zastupitelstva: Časta, Votava, Král, Petr E., Touš J., Bešta, Bělohlavý M.  

Omluveni:  Moravec 

Program zasedání:  

Zahájení - určení zapisovatele     Votava 

 - starosta p. Časta  přivítal a pozdravil všechny přítomné a seznámil je s programem 

dnešního veřejného zasedání. Zároveň určil p. Votavu zapisovatelem z dnešního veřejného 

zasedání a určil jednotlivé funkce vyplývající z programu -  jména  členů  návrhové komise 

a ověřitelů z posledního a z dnešního zasedání. 
     

volba návrhové komise                Václav Tícha, Petr Hanzlík                                                                      

určení   dvou ověřitelů z dnešního zasedání  Josef Touš, E. Petr                                                                

ověření  zápisu z posledního zasedání   Král, Bešta   

Kontrola usnesení z posledního zasedání - p. Časta 

      

 Pan starosta provedl za přítomnosti všech kontrolu a přečtení usnesení z minulého zasedání. 

 Shledal  že je vše bez výjimky vyřízeno 

 

Seznámení s došlou poštou - p. Votava                                                                                                   

Poté  pan  p. Votava seznámil všechny přítomné s došlou  poštou  za třetí  čtvrtletí  roku 2011,                                   

bez  připomínek přítomných 

 1 Projednání a schválení – jmenování a  složení  slibu nového zastupitele Josefa Touše 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo- jmenování  a složení slibu nového zastupitele Josefa 
Touše 

 2  Smlouva   o zimním protahování v obci p. Opatrný 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo smlouvu o zimním protahování v obci p. Opatrný 

3 Proplacení nájemného za obecní pozemky pronajaté p. Opatrnému až v roce 2012 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo proplacení nájemní smlouvy uzavřenou dne  01.04.2011   

za obecní pozemky pronajaté p. Opatrnému až v roce 2012.  

4  Pronájem  klubovny p. Jiřímu Kozákovi na uskladnění nábytku na dobu jednoho roku. 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo pronájem klubovny p. Jiřímu Kozákovi na uskladnění 

nábytku na dobu jednoho roku. Nájemné činí 1000 Kč. Smlouva platná od 01. 09. 2011 

5  Rozpočtová  změna č. 2 



Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo rozpočtovou změnu č. 2 

6  Dotace  na místní 3 žáky ZŠ Plánice v hodnotě  33 403,43 Kč 

 Obecní zastupitelstvo projednalo dotaci na místní 3 žáky ZŠ Plánice v hodnotě 33 403,43 Kč 

 7  Provedení  dětského dne na ukončení prázdnin. Náklady činily 1609 Kč 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo provedení dětského dne na ukončení prázdnin. Náklady 

činily 1609 Kč 

8  Provedení  STK Avia SDH Újezd 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo  provedení  STK Avia  SDH Újezd. Náklady činily 2 020 Kč 

+ nafta 1000 Kč 

9 Vyčištění koupaliště  

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo vyčištění koupaliště. Provede SDH Újezd + tatínkové 

10 Dotace divadelnímu spolku - Rynek Újezd 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo dotace divadelnímu spolku - Rynek Újezd.  Výše dotace 

bude upřesněna až na konci roku po jejích dalších akcích 

11 Žádost paní Vladařové o pročištění stoky a kanálu 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo žádost paní Vladařové o pročištění stoky a kanálu. 

Rozsah prací bude stanoven až po projednání  se  stavební  firmou. 

12 Zastávka autobusu Na boutínech 

Obecní zastupitelstvo projednalo stížnosti občanů na zastávku autobusu Na boutínech. Řidiči autobusů 

odmítají na této zastávce stavět. Náprava byla  projednáno s vedením autobusové dopravy Klatovy 

13 Provedení svozu nebezpečného odpadu fa. RUMPOLD 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo provedení svozu nebezpečného odpadu fa. RUMPOLD  

12. 11. 2011 

14 Montáž spínacích hodin pro veřejné osvětlení 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo montáž spínacích hodin pro veřejné osvětlení a 

namontování nové lampy u p. Zdeňka. Touše  

15 zhotovení světelné rampy na baru v sále KD 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo žádost p. Holého na zhotovení světelné rampy na baru 

v sále KD 

16 Diskuse občanů 

Pan Časta  navrhl zakoupení  posypovače  na cesty v zimním období  



Pan Miroslav Holý starší, projevil zájem o přečtení účetní zprávy 

Pan Faist vznesl připomínky pro změnu územního plánu a navrhl koupi nové radlice na traktor 

Dále vznesl připomínku na těžbu v obecním lese.  

Pan Bělohlavý zdůvodnil těžbu dřeva dle  těžebního  plánu, polomy a kůrovec. 

Pan Faist připoměl  problematiku  ubytování  v penzionu. Navýšení odpadů a plastů 

11 Usnesení                                                                                                                                            

Usnesení  z veřejného zasedání přednesl   pan Tícha Václav 

12 Závěr                                                                                                                                                       

Závěr přednesl starosta pan Časta a popřál občanům hodně zdraví a elánu do další práce 

Zapsal Jiří Votava    dne 07.10.2011 

 

Ověřovatelé:    Josef Touš…………………………… 

Emilián Petr, ……………………… 

Starosta:           Časta Ladislav…………………….. 
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